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Protokoll, styrelsemöte Kvarngärdets odlarförening, 14 jan 2025 
kl. 18.30-20.00, i Brf Saga, Höganäsgatan 4B 

Kallade: Olle Brozén, Ida Sylwan, Ilpo Kuusisto, Jenny McKeever, Sandra Olsson. Frånvarande: Julia 
Gegenfurtner, Mattias Burell (meddelat sjukdom) 

1. Till protokollförare och justerare utses Ida respektive Ilpo samt Olle.  

2. Årsmötet, tisdagen den 11 mars 
• Lokal Studiefrämjandet Alba. Olle undersöker om Anders Söderberg (tidigare ordf. i andra för-

eningar) kan ställa upp som ordförande för årsmötet. 
• Obligatorisk anmälan senast 1 mars 
• Handlingar (har skickats till styrelsen inför motet, Ida gör justeringar baserat på nedanstående 

och skickar till Olle för påsyn):  
o Kallelse. Info om Impecta ska strykas i kallelsen, i övrigt ok. Lägg till info om att vi 

har föreläsare (biodling) direkt efter att årsmötet avslutats.  
o Dagordning,  

Vi diskuterar att vi kan ha med val av miljögrupp som en punkt i kallelsen, även om vi 
inte vet om vi har någon som vill ställa upp.  

o Styrelsens proposition om att införa bikupor: Föreningen bekostar iordningställande av 
ytan, men ingen budget har avsatts för uppstart av bikupor ur föreningens kassa utan 
den delen kommer att delas av de som nu bildat en bigrupp (kupor, avläggare mm). Det 
finns en budget, via anslag från koloniträdgårdsförbundet, som ska stötta att komma 
igång (se även punkt 4). Det ska förtydligas (i texten om bikupor) att nästkommande 
årsmöte (2026) ska utvärdera om och hur biodlingen ska/kan drivas vidare. Det disku-
teras även att en del av ett eventuellt kommande resultat av slungning kan användas till 
presenter, priser och belöning till personer som hjälpt till extra i föreningen. (Kommer-
siell försäljning är inte tillåten, se kommunens regler för fritidsodling.) 

o Verksamhetsberättelse. OK.  
o Verksamhetsplan med årshjul. OK. 
o Årsredovisning och budget till revisorerna senast den 10 februari. OK. Ilpo kontaktar 

revisorerna.  
• Bjuda på fika. Sandra och Olle bakar.  
• Föreläsning av Mats Kihlén, Ordförande Uppsala Biodlarförening (praktisk skötsel av bin samt 

lite om slungning). Olle har tillfrågat och han har tackat ja till att delta.  
• Valberedning. Olle har fått information från Muhammad och Linnea om förslag till poster. Sty-

relsen ser positivt på att Linnea kandiderar till suppleant i styrelsen. 

3. Motioner och förslag till årsmötet 
• sista dag för motioner och förslag: senast 1 mars till styrelsen. 
• styrelsens förslag, ev. motioner och yttranden skickas/anslås på hemsidan senast den 4 mars. 

4. Studier. Medel beviljade av koloniträdgårdsförbundet:  
• Studiecirkel Må bra av odling: 0 kr (studiefrämjandet) 
• Kurs Kompostering Föreläsning och workshop: 2000 kr 
• Studiecirkel om bin och att bygga bikupor: 1500 kr 
• Föreläsning årsmötet Biodlarföreningen Bin på kolonin: 1500 kr 
• Skördefest anlägga rabatt för bivänliga växter: 500 kr 

(2)1



Kvarngärdets Odlarförening/Protokoll/IS/2025-01-14

5. Medlemsärenden och kölista  
• Aktuell status: 8 lotter är lediga, eller kommer att bli lediga före föreningens vårstädning. Beta-

lande i kö: 66 st.  
• Medlemsavier för årsavgiften ut första veckan i februari 6–12.2, Ilpo kontaktar Inge-Maj för att 

höra hur det går till (tidigare medlem i föreningen har tidigare hjälpt till). 

6. Kommande möten:                                                                                                                     
tisdag 11 mars årsmöte (Alba, Studiefrämjandet). Konstituerande styrelsemöte nya styrelsen 
tisdag 18 mars (Studiefrämjandet, bokad) 

7. Övriga frågor 
• Ilpo har lämnat in styrelsens handlingar till folkrörelsearkivet (årsmöteshandlingar och proto-

koll från styrelsemöten), där finns ett digitalt arkiv (men dock inte styrelseprotokoll).  
• Protokoll från 2020–2023 finns i fysisk form i pärmar hos Ilpo. Ida har pärm med kontrakt med 

medlemmar samt protokoll från 2024 som hon kommer att överlämna i samband med att hon 
avgår (kontrakt som inte längre är aktuella kasseras).  

• Nya styrelsen kan behöva se över vem som ska ansvara för att förvara styrelsens handlingar 
(underskrivna styrelseprotokoll). 

8. Mötet avslutas.   

Vid protokollet   Justerare 

Ida Sylwan    Ilpo Kuusisto 

Ordförande 

Olle Brozén
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